
                 
 

                    Minnesanteckningar från Normlösarådet 2008-03-11 
 
 Närvarande:  Helena Blackert         ordförande 
                      Anna Andersson         skolledning 
                      Cecilia Önnerth          skolans representant 
                      Karin Svensson          skolans representant 
                         Helena Vävinggren   klass 4-5 
                     Helena Ejerblom      klass 1-3 
                      Malin Asmundsson    Snäckan 
                      Ulrika Andersson       Pärlan 
                      Maria Jarander           Pärlan 
                      Mikael Fahlén            förskoleklassen 
                     Eva-Lotta Blomqvist      klass 1-3 
 
 
§1       Val av sekreterare 
           Eva-Lotta Blomqvist valdes till sekreterare 
 
§2       Val av justerare 

  Anna Andersson valdes till justerare 
 

§3       Genomgång av föregående mötes minnesanteckningar 
• Ordförande gick igenom förra minnesanteckningarna 
• Anna återkommer med enhetliga regler för skolresor då hon ej hunnit kolla upp detta        
• ordentligt 
• Vårens aktivitetskväll arrangeras av Normlösarådet och skolan och det blir torsdagen den 

22 maj kl.  17.30.  Malin, Ulrika och Mikael planerar samt ansvarar för inbjudan till 
föräldrarna. Malin ordnar ved till korvgrillningen. 

• Alla elever i år 5-9 inom Mantorps rektorsområde kommer att få gå på en föreläsning om 
Internet. Mats Andersson från Malmö håller i föreläsningen. Detta blir i början av 
höstterminen, exakt datum kommer senare. Samma dag anordnas även en 
personalföreläsning samt en föräldrakväll med information om Internet, Anna återkommer 
med datum och det blir på Vifolkaskolan. 

• Anna har inte pratat med kommunens kostchef men Linda i köket upplever ingen 
förändring vad beträffar kvalitén på skolmaten. 

 
  §4        Föräldrapunkt 

     *    Malin A har märkt att det är smutsigt i gymnastiksalens materialutrymme. Hon föreslår                       
         att gymnastikgrupperna kanske kan städa ibland när redskapen ändå är framtagna.  
           Detta måste dock ske frivilligt eftersom de hyr lokalerna inklusive städning. Skolan  
           undersöker om det finns städredskap att tillgå när de är där. 

• Frågan om de förstörda musikinstrumenten är ännu olöst. Anna föreslog att förvaring 
      kan ske i personalrummet eller i Lenas klassrum då det hålles låst. Anna och övrig  
      personal ska även se över skolans låsningsrutiner. Anna hänvisar till regel om att skolan              
      inte ansvarar för medhavda föremål. 
  

           



 
                                                                                                                                                                                                                                                                                         

                                                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                   
§5       Elevråd 
     *    Helena Ejerblom skänker en soffa till clownhuset. 

• Anna och Åsa anser att elevrådet inte fungerar så bra pga. en del oengagerade  
representanter. De föreslår ett byte av lokal så man inte sitter så nära varandra som nu i 
fritids lokaler. 
 

  §6        FÖSA 
• Cecilia var på FÖSA-mötet på Lundbyskolan i mars och några saker som diskuterades 

var:   -Rektorsgruppen jobbar för att förskolorna ska bli mer delaktiga i FÖSA. 
         -Enkät om intresse för vårdnadsbidrag samt nattbarnomsorg har skickats ut. 
         -Mjölbys OmdömesBas ( MOD ) upplevs av många föräldrar som betyg, viktigt  
          poängtera att det inte är så. Mjölby kommun håller just nu på att förändra MOD  
          och förtydliga riktlinjerna så att alla skolor tillämpar MOD på samma sätt. 
         -Vad kan göras för att öka närvaron i skolan? 

• Nästa FÖSA-möte blir den 26 maj kl. 18.30 på Klämmestorpsskolan, Helena Väving- 
gren och Maria Jarander åker dit. 
 

§7       Personalens punkt 
• Cecilia informerade om vad eleverna arbetar med i de olika klasserna, dvs, samma 

information som har skrivits i veckobreven. 
§8       Skolledningens punkt 

• Ida Holmberg vikarierar för Pauline Alvarsson-Beurling 
• Olle Andersson vikarierar för Therese Lennartsson på fritids 
• Normlösa skolas budget hamnade tyvärr på minus 2007 och orsaken är enligt Anna antalet 

           elever med särskilda behov i kombination med en liten organisation. Organisationen måste  
           ses över till hösten.              
           Eleverna kommer få arbeta över gränserna i klasserna, detta är inget nytt då skolan 
           arbetar så redan idag. Man vill också hitta en organisation som bättre tar tillvara  
           personalens kompetens . Anna återkommer med mer information om detta efter 
           påsk. 
 
§9       Bygdelaget 

• Inget känt nytt 
 
§10     Övriga frågor 

• Representanter för Normlösarådet är ej automatiskt även klassföräldrar. 
• Ordförande föreslog att aktuell information om vem som är Normlösaråds- 

representant respektive klassförälder ska finnas på skolans hemsida. Någon på höst-       
terminens föräldramöte får ansvara för att det skrivs in där så alla kan se vem de kan 
kontakta om de önskar framföra något. 

• Nästa Normlösaråd blir tisdagen den 27 maj kl. 18.30. 
 

    
 
                                                                                                                                                                           
Eva-Lotta Blomqvist                                        Anna Andersson 
Sekreterare                                                        Justerare 
 



 
 


